卡特彼勒发动机 (广东)有限公司

卡特彼勒发动机(广东)有限公司是卡特彼勒在中国的独资企业,座落在广东省佛山市顺德区,占地面积 18,642.59 平米,建筑面积 6,154.90 平米。



公司始建于 1994 年,原名为广州马克柴油机有限公司,是由德国著名船用柴油机制造商克虏伯马克柴油机公司与中国广州柴油机厂合资组建的合资公司,主要装配生产和试验MaK 品牌的船用发动机和柴油发电机组。从 2005 年起,成为卡特彼勒的全资子公司,并更名为卡特彼勒发动机(广东)有限公司。

卡特彼勒发动机(广东)有限公司的经营许可范围包括船用柴油机及其辅助系统的设计、制造、装配、试验及售后服务,并在 2006 年同时通过了世界十大著名船级社的 ISO9001 认证,包括英国劳氏船级社、德国劳氏船级社、中国船级社和挪威船级社等。

卡特彼勒发动机(广东)有限公司生产 MaK M453 发动机、发电机组及 M25(C) 发动机、客户遍及亚太区,在执行和提升卡特彼勒中国战略以及卡特与 MaK 产品出口方面起着重要的作用。

卡特彼勒发动机 (广东) 有限公司

地址: 广东省佛山市顺德区陈村镇石洲工业区白陈路 27 号

邮编: 528314

电话: (86-757) 2330 5114

卡特彼勒发动机(广东)有限公司关注以人为本和可持续性发展,通过对员工进行持续培训,建立起一支高素质的团队并以此保证了高品质的产品。

在"正直、卓越、团队、承诺、可持续性"的卡特彼勒行动价值观的指导下,卡特彼勒发动机(广东)有限公司严格遵循卡特彼勒生产体系,继承先进的企业文化并坚持安全生产,已经创造了超过8年无损失工时事故的安全生产记录。



1994

| 克虏伯马克公司和广州柴油机厂合 资组建成立广州马克柴油机公司。

2005

| 广州马克柴油机公司加入卡特彼勒,成为其在中国的第一家船用发动机公司,并更名为卡特彼勒发动机(广东)有限公司。

2009

| 第100台M25船用发动机通过验收。

2012

| 获得广东省顺德区"和谐劳动关系模范企业"称号。

2013

卡特彼勒发动机(广东)有限公司创造了连续8年无损失工时事故的安全生产记录。

@2015 Caterpillar 版权所有。CAT、CATERPILLAR、"为你铸就", 及相应徽标:"Power Edge"商业外观以及此处使用的企业 和产品标识,均为 Caterpillar 商标,未经许可,不得使用。

Caterpillar Motoren Guangdong Co., Ltd

Caterpillar Motoren Guangdong Co., Ltd ("Caterpillar Motoren Guangdong") is a wholly-owned company of Caterpillar in Shunde, Foshan, Guangdong Province, China. The facility occupies an area of 18,642.59 square meters and a building area of 6,154.90 square meters.



Founded in 1994 as a joint venture between German diesel engine manufacturer Krupp Mak and China Guangzhou Diesel Engine Factory, the company was first called Guangzhou MaK Diesel Engine Co., Ltd. The company assembled, produced and tested Mak-brand marine engines and gensets. In 2005, it became a Caterpillar wholly-owned company and was renamed Caterpillar Motoren Guangdong Co., Ltd.

Caterpillar Motoren Guangdong designs, manufactures, assembles, tests and conducts aftersales service of marine engines and supporting systems. In 2006, the facility received ISO 9001 certification by 10 world-renowned classification societies, including Lloyd's Register, Germanischer Lloyd, China Classification Society and Det Norske Veritas (DNV).

The facility produces MaK M453 engines, gensets and M25(C) engines for customers throughout the Asia-Pacific. Caterpillar Motoren Guangdong plays an important role in implementing and enhancing Caterpillar China strategy, as well as increasing exports of Cat and MaK products.

Caterpillar Motoren Guangdong Co., Ltd

Address: No.27 Baichen Road, Shizhou Industrial Estate, Chencun Town, Shunde District, Foshan, Guangdong Province, China Postcode: 528314

Tel: (86-757) 2330 5114

With attention on people orientation and sustainable people development, the company has built a high-quality team through continuous training of employees so as to guarantee high-quality products.

Under the guidance of Our Values in Action – Integrity, Excellence, Teamwork, Commitment and Sustainability – Caterpillar Motoren Guangdong strictly follows the Caterpillar Production System and embraces the responsibility to protect the health and safety of others and ourselves. The facility has achieved a zero injury safety record for more than 8 years.



1994

I Joint venture Guangzhou MaK Diesel Engine Co., Ltd established by Krupp Mak and Guangzhou Diesel Engine Factory.

2005

Became the first wholly-owned marine engine company of Caterpillar in China and was renamed as Caterpillar Motoren Guangdong Co., Ltd.

2009

The 100th M25 marine engine being checked accepted by approving agency.

2013

Reached 8 years of safe work without lost time injuries.

2012

I Won the honor of "Model company with harmonious labor relations in Shunde, Guangdong Province".

©2015 Caterpillar All Rights Reserved.CAT, CATERPILLAR, their respective logos, "Caterpillar Yellow," the "Power Edge" trade dress as well as corporate and product identity used herein, are trademarks of Caterpillar and may not be used without permission.